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GENERALFORSAMLING 
Referat fra generalforsamling i biografforeningen Sofarækken Søndag 

den 12. marts 2023 

Dagsorden 

1. Valg af dirigent 

2. Valg af stemmetællere 

3. Beretning om foreningens virksomhed 

4.  Fremlæggelse af revideret regnskab 

5. Fremlæggelse af bestyrelsens forslag til foreningens arbejdsplan for det kommende år 

(inklusive budget) 

6. Indkomne forslag 

7. Fastsættelse af kontingent 

8. Valg i henhold til vedtægternes S 7 stk. 2 

9. Valg af regnskabsfører 

10. Valg af revisor 

11. Bestyrelsens indstilling til nedsatte arbejdsgrupper 

12. Eventuelt 

 

 

Der var fremmødt 56 deltagere. 

Formanden bød velkommen til foreningens 23. generalforsamling.   

 

Ad 1. Henning Richard Jensen blev valgt til dirigent. 
Henning takkede for valget og kunne konstatere, at generalforsamlingen var 
lovligt indvarslet. 
 

Ad 2. Følgende blev valgt til stemmetællere: 
Flemming Brandt 
Birgit Knudsen 
 

Ad 3. Punktet blev delt op i tre: 
1) Formanden indleder punktet 
2) Formanden for Sofarækken, Arne og formanden for formidling, Flemming B. 

fremlagde beretningen 
3) Debat om beretningen 
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Sofarækkens formand Arne Christensen indledte kort med at fortælle, at 
beretningen i år fremlægges af ham selv og formand for formidling, Flemming B.  
Arne og Flemming gennemgik herefter beretningen for 2022. 

Der var ingen kommentarer eller spørgsmål til beretningen. 

Beretningen blev godkendt. 
Ad 4. 

Revisor Benny Klitbo fremlagde det reviderede regnskab. 

Resultatet er tilfredsstillende.  
Resultatet for 2022 er +41.135 kr. 40.000 kr. henlægges. 
Biografens egenkapital ultimo 2022 var: +3.476 kr. 
 
Regnskabet er revideret og påført påtegning uden forbehold. 

Regnskabet blev godkendt. 
Ad 5. 

Fremlæggelse af bestyrelsens forslag til Vision 2028. 
Punktet deles op i tre: 

1) Vision 2028 for Glostrup Bio og Koncerthus 
2) Forslag til arbejdsplan/indsatsområder 2023-24  
3) Budget 2023 

 
Arne fremlagde bestyrelsens forslag til ”Vision 2028”: 

Vi skal vise flere film og koncerter med bredt repertoire af høj kvalitet. Vi skal 
være et kendt spillested med ugentlige koncerter i sæsonen. 

Vi skal være et attraktivt sted for foredrag, møder, teater, stand-up, 
firmaarrangementer, tv-transmissioner af en bred vifte. 

Det frivillige arbejde er fortsat afgørende for aktiviteterne. Der skal fortsat være 
en ansat koordinator og administrativ leder.  

Vi skal have en effektiv (evt. justeret) organisering af arbejdet i det daglige.  

Det skal være ”lysten, der driver værket”, socialt fællesskab er et mål.  

Vi har brug for en bred opbakning fra frivillige, medlemmer, kommunalbestyrelse 
samt erhvervsliv, institutioner og lokalbefolkningen i det hele taget. 

Visionen kan læses i sin helhed på hjemmesiden/generalforsamlingsdokumentet. 

Visionen blev godkendt. 

Arne gennemgik derefter resultaterne af arbejdet med sidste års arbejdsplan.  

 

 

Arne fremlagde bestyrelsens forslag til Arbejdsplan/Indsatsområder 2023-2024: 
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1. Gennemføre en forøgelse af antallet af aftenforestillinger 

2. Gennemføre en udskiftning af stolene i biografsalen 

3. Undersøge muligheden for etablering af en ekstra biografsal (”sal 2”) på 1. 

sal over foyeren 

4. Gennemføre en kampagne for at få solgt flere biografbilletter og skaffe 

Sofarækken flere medlemmer 

5. Gennemføre en indsamling af fonds- og sponsormidler til stoleudskiftning, 

nyt film- og lydudstyr og en ”sal 2”.  

Arbejdsplanen kan læses i sin helhed i generalforsamlingsdokumentet. 

Arbejdsplanen blev godkendt. 

Arne fremlagde Budget 2023 

Det er et realistisk budget, der er lidt mere beskedent end sidste år. 

Arnes kommentar til øvrige udgifter: Blandt andet etablering af bardisk + 

tydeligere skiltning på bygningen. 

Arnes kommentarer til hensættelser: Hvis vi skal kunne udskifte udstyr i 

operatørrum, cafe og i sal, skal vi hensætte 100.000 kr. årligt.  

Budget blev godkendt. 

Der blev spurgt fra salen om der er tænkt over at genbruge de nuværende stole, 

der er i god stand, til en sal 2. Arne svarede, at der er mange muligheder, men at 

det er med i overvejelserne.  

Ad 6. Der er ikke indkommet forslag. 

Ad 7. Kontingent fastholdes uændret på 150 kr. 

Ad 8. 
Valg i henhold til vedtægterne §7 stk. 2 

Medlemsrepræsentant: Flemming Ravn er villig til genvalg. Flemming Ravn 
er genvalgt. 

Repræsentant for de aktive medlemmer: Sarah Skov-Frederiksen er villig til 
genvalg. Sarah Skov-Frederiksen genvalgt. 

1. suppleant: Carsten Frank Jørgensen er villig til genvalg. Carsten Frank 
Jørgensen er genvalgt. 

2. suppleant: Vibeke Anne Pedersen er villig til valg. Vibeke Anne Pedersen er 
valgt. 

Ad 9. Multi Account er genvalgt. 

Ad 10. Benny Klitbo er genvalgt. 
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Ad 11. Bestyrelsens indstilling til nedsatte arbejdsgrupper 

• Udviklings- og koordinationsudvalget 

• Cafégruppen 

• Operatørgruppen 

• Servicegruppen 

• Arrangementsgruppen 

• Bladuddelergruppen 

• IT-gruppen 

• Medlemsadministrationsgruppen 

• Formidlingsgruppen 

• Økonomigruppens 

• Repertoire-principudvalg  

Vedtaget 

Ad 12. Eventuelt  

Det blev opfordret fra salen at vi viser flere dage med danske film med 

undertekster. Arne: Det kan være, der er behov for at kigge på balancen mellem 

undertekstede og ikke-undertekstede danske film.  

 

Uddeling af 10-års diplomer. Tillykke til Christina Lehmann Munch. 

 

Arne takkede dirigenten. 

Arne takkede for godt fremmøde og alle de aktive for deres store 

arbejdsindsats. Arne takkede Glostrup Kommune for et godt samarbejde. 

 
 

Referatet er godkendt af 

 

Arne Christensen   Henning Richard Jensen 

Referat SSF den 15. marts 2023 


